
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI DRÓG, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU 

PUBLICZNEGO ZA MIESIĄC STYCZEŃ 2020 R. 

 

Komisja w miesiącu styczniu spotkała się 23.01.2020 i pracowała nad następującymi 

zagadnieniami. 
 

1. Informacja w zakresie utrzymania czystości i porządku oraz zimowego utrzymania dróg na 

terenie miasta i gminy. 

2. Analiza funkcjonowania gminnego transportu zbiorowego. 

3. Zatwierdzenie planu pracy komisji na 2020 rok. 

4. Opiniowanie uchwał w zakresie komisji. 

5. Formułowanie wniosków. 

 

Ad. 1 Pracownicy Wydziału Dróg i Transportu omówili prawne aspekty możliwości 

oddziaływania na zanieczyszczenia dróg przez ciężki transport drogowy. Wniosek to bardzo 

duża rola społeczności lokalnej, która musi zgłaszać zaistniałe sytuacje odpowiednim służbom. 

W sprawie zimowego utrzymania dróg ze względu na aurę dyskusja na temat oceny została 

przeniesiona na miesiąc kwiecień. 

Ad. 2 Pracownik wydziału szczegółowo omówił funkcjonowanie transportu gminnego. I tak:                                                                  

w obszarze linii aglomeracyjnych DLA – 01.01.2020 wprowadzono niewielkie korekty kursów, 

w obszarze linii szkolnych i dowozowych ANITA – wprowadzono możliwe do realizacji 

korekty przejazdów (funkcjonują od dn. 01.01.2020), przedmiotowe zmiany ujęto w nowej 

charakterystyce przewozowej, przedłożonej w Urzędzie Wojewódzkim w celu akceptacji do 

dopłaty FRPA, w zmienionej charakterystyce uzgodniono z przewoźnikiem zmianę taboru w 

dni roboczo - feryjne uzyskując zwiększenie pracy eksploatacyjnej  przy jednoczesnym 

obniżeniu dziennych kosztów przejazdu ,poprawiono czytelność rozkładów jazdy, 

poinformowano, że operatorzy obu zadań w pełni funkcjonują w platformie „Kiedy 

Przyjedzie”, linie aglomeracyjne są na etapie finalizowania wdrażania płatności elektronicznej 

poprzez terminale w pojazdach, linie aglomeracyjne działają również w systemy „e-podróżnik” 

i „Jak dojadę”. 

Przekazano informację o uzyskaniu dofinansowanie z FRPA (Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych). 

Przeanalizowano sprzedaż biletów oraz napełnienie taboru DLA oraz ANITY, co może 

skutkować możliwością korekty rozkładów jazdy. W sprawie postulatów mieszkańców 

Małkowic zwrócono się do przewoźników o możliwość przywrócenia trasy Kąty-Małkowice-

Wrocław. 

W sprawie taboru kolejowego poinformowano o rozszerzeniu oferty o 9 połączeń na trasie Kąty 

– Wrocław - Kąty. 

Ad. 3 Kolejnym punktem było przyjęcie jednogłośnie planu pracy komisji na rok 2020. 
 

W trakcie komisji goszczono delegację mieszkańców, którzy przedstawili problem ruchu 

pieszego na drodze 362 między Kątami Wrocławskimi a Wszemiłowicami. Zwrócili uwagę na 

zagrożenie poruszania się między miejscowościami i liczą na możliwość rozpoczęcia prac nad 

inwestycją budowy chodnika. 



Ostatnim punktem było opiniowanie uchwał, które w całości zostały zaopiniowane 

jednogłośnie pozytywnie. 

Na tym prace zakończono i wyznaczono termin następnego obradowania komisji na dzień 

20.02.2020. 

 

 

Przewodniczący Komisji Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                             Piotr Sobko 


